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Z A P I S N I K 

s 95. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 16. siječnja 2015. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za  komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, 

voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC 

Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, 

Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik 

JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić i Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Davorin Klobučar. 

 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Krajem prosinca 2014. godine Ministarstvo financija donijelo je novi Pravilnik o financijskom 

izvještavanju čime su rokovi pomaknuti s kraja veljače na sredinu veljače što znatno otežava 

poslovanje. Stoga će se fakture zaprimati do 20. siječnja za prethodnu godinu, a sve drugo bit 

će knjiženo u 2015. godini. Potrebno je napraviti još i popis imovine, PDV za prosinac kao i 

za cijelu proteklu godinu, JOPPD za neoporezive isplate. 

- Napravljena je dopuna tablice za Ministarstvo regionalnog razvoja a vezano za šumski 

doprinos i troškove održavanja nerazvrstanih cesta i zimske službe. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Odrađene su dvije radijske emisije. 

- Napravljeno je Izvješće o radu Knjižnice i čitaonice. 

- Obavljeni su dogovori u svezi „Noći muzeja“ te oko održavanja radionice engleskog jezika. 

- Priprema se financijsko izvješće u suradnji s računovodstvenim servisom. 

- Do povratka djelatnice s bolovanja na neki način će se morati riješiti pitanje još jedne osobe 

koja bi radila u Knjižnici. 

- Što se tiče osiguranja imovine ravnateljica će razgovarati s upraviteljem zgrade kako bi se 

osigurao sam objekt Knjižnice dok će unutarnje osiguranje obaviti sama Knjižnica. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Radilo se na sređivanju računa, pregledu građevinskih knjiga i radova za nerazvrstane ceste, 

zimsku službu i javnu rasvjetu za 2014. godinu. 



- Održan je sastanak s projektantima za oteretni kanal Supilove ulice te dogovor s Komunalcem 

u svezi daljnjeg postupanja do dovršetka projekta. 

- Kontinuirano se radi na naknadama za nezakonito izgrađene zgrade. 

- Ponovljene su ovrhe za 3. kvartal za prostor V3 i Doma HV. 

- Obzirom da se nije postigao očekivani efekt dezinsekcije u dva objekta u Zapolju Brodskom, 

danas će se izvršiti očevid i kontrola. 

- Izdani su računi za struju, vodu i čišćenje zgrade gradske uprave. 

- Obavljaju se pripreme za popis imovine. 

- Održan je sastanak s „Komunalac“ d.o.o. u svezi plana radova za ovu godinu i prezentacije 

projekta koji će se kandidirati temeljem švicarsko-hrvatskog plana suradnje. 

 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Redovito se održava čistoća grada. 

- Nabavljene su i postavljene ploče s oznakama ulica. Potrebno je naručiti novu za Ulicu kralja 

Petra Krešimira IV jer je natpis netočan i bilo je negodovanja stanovnika. Gradonačelnik je 

zatražio da se ubuduće uspoređuju podaci s podacima Katastra koji ima točne nazive ulica. 

Tomislav Mrle naveo je da je jedan od zadataka Povjerenstva taj da naprave registar ulica. 

- S obzirom da su u Parku kralja Tomislava iščupana dva stupa sa znakom zabrane ulaska pasa 

u park obavljene su radnje da se isti vrate. 

- Održavanje groblja obavlja se redovito. 

- Uređeni su „pivski setovi“. 

- Obavljaju se pripreme za Skupštinu Društva koja bi se trebala održati idući tjedan. 

- Od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost uplaćeno je 219.000 kuna za plaćanje 

leasinga za novo vozilo. 

- Kolega koji polaže majstorski ispit za dimnjačarsku službu se požuruje s polaganjem ispita. 

- Izvršena je inventura. 

- Surađuje se s GSC-om u smislu prijevoza rekvizita za takmičenja. 

- Jučer su djelatnici „Risnjak-Delnice“ d.o.o. po pozivu ušli u prostor Doma HV gdje došlo do 

poplave prostora. O intervenciji će se sačiniti izvješće. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Odrađena je intervencija uklanjanja grane koja je pala na elektrovod. 

- Održan je sastanak Upravnog odbora. 

- Obavljaju se pripreme za Godišnju skupštinu DVD-a. 

- Radi se na nabavci opreme. 

 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Danas je počela montaža radijatora za novo grijanje. 

- Održana je sjednica Koordinacije TZ Gorskog kotara, Delnice su preuzele koordinaciju za ovu 

godinu. 

- Održan je Medija plan HTZ-a gdje je analizirana 1. utrka sanjkaškog kupa, govorilo se i o 

sajmu u Stuttgartu koji se otvara sutra i koji traje 9 dana. TZ Kvarnera je regija partner sajma. 

U tu su svrhu otisnuti katalozi koji su prevedeni na njemački i engleski jezik. 

- Održan je sastanak s graf dizajnerima za izradu biciklističke karte Gorskog kotara. 

- Dogovori za realizaciju „noći muzeja“ za što je napravljen okvirni prijedlog sadržaja s 

naglaskom na muzejsku ustanovu u dolini Kupe. Povezat će se Knjižnica, „Popovićev mlin“ 

Kuća „Rački“ a na posljetku je organiziran odlazak u muzej na Brodu na Kupi. 

- Danas će se održati sastanak s predstavnicima GSC-a oko aktivnosti sanjkaškog kupa. 

- Prikupljaju se podaci za kalendar događanja. 

- HTZ je objavio javne pozive za bespovratne potpore i inicijative na nerazvijenim područjima. 

- Organizacija dolaska vlaka za sve koji žele sudjelovati u programima na snijegu, u tijeku su 

dogovori s HŽ. 

- Zaprimljen je poziv TZ Matulji za sudjelovanju na festu pusne hrane. Nude nam da se 

predstavimo s tradicionalnom kuhinjom, običajima, glazbom, turističkom ponudom.  



ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Pripreme pripravnice za prvi ogledni rad pred komisijom. 

- Počeli smo s obilježavanjem narodnih običaja maškara, a u okviru eko programa izrađujemo 

maske. 

- U suradnji s pedagogom napravljeni su tromjesečni planovi, sređuje se pedagoška 

dokumentacija i surađuje s financijskim servisom vezano uz izradu financijskih izvješća i 

završnog računa. 

- U nadzor danas dolazi inspekcija zaštite na radu. 

- Prisustvovali smo Projektu Agencije za mobilnost EU – Erazmus plus -, naučili smo na koji 

način pripremati dokumentaciju i obrasce. Do ožujka možemo prijaviti jednu mobilnost. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- S HŽ dogovoren je projekt glede popusta dolaska svih putnika koji bi svakodnevno dolazili u 

Delnice i koristili naše sportske objekte. Vlakovi bi prometovali iz Rijeke i iz Ogulina prema 

Delnicama. Karta za posjetitelje iznosila bi 60 kuna uključujući korištenje klizališta i bazena. 

- U Uredu gradonačelnika održan je sastanak sa slovenskim Zavodom za vanškolske aktivnosti 

na kojem su još prisustvovali predstavnici Grada, GSC te Prirodoslovnog muzeja a vezano za 

cjelogodišnju suradnju kako bi slovenska djeca dolazila u Delnice koristiti sportske objekte. 

Interes postoji, međunarodna suradnja je pred nama te se projekt kandidirao na fondove EU.  

- Obavljeni su razgovori s predstavnicima hokejaškog kluba iz Graza koji su izrazili interes za 

korištenjem klizališta. U veljači planiraju doći na dvodnevni kamp, a u srpnju na 

jednomjesečni kamp, spremni su avansno platiti određenu svotu novca. Potrebno je vidjeti 

koje su mogućnosti da klizalište u ljeti bude pod ledom, ali treba reći da postoji sve veći 

interes hokejaških klubova za korištenje klizališta u ljetnom periodu. 

- Zbog radova koji su nestručno napravljeni u prostoru kafića „Zrinski“ u Brodu na Kupi 

prostor kojeg koristi Udruga „Kupa“ nema električne energije. Gradonačelnik navodi da 

vlasnika objekta treba pozvati na buduće dobre partnerske odnose. No, svakako mu treba 

uputiti dopis da u najkraćem roku vrati prostor u stanje u kojem je bilo prije radova, a ukoliko 

to ne napravi isto će se ostvariti sudskom presudom. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Prema PGŽ je napravljeno izvješće za sredstva koja su sufinancirana za radove na Supilovoj 

ulici u iznosu do 130.000 kuna. 

- Dogovor s Ministarstvom poduzetništva i obrta oko prezentacije o EU natječajima za 

poduzetnike. 

- Pripremljen je projektni zadatak za izradu idejnog projekta kanalizacije Crni Lug vezano uz 

projekt „Škocijani – Risnjak“.  

- Obračunati su radovi na Supilovoj ulici vezano na poslove koje je odradila „Arkada“ d.o.o. 

- Tragom pojave žohara u romskim naseljima dobiveno je Rješenje Ministarstva zdravlja i 

sanitarne inspekcije prema kojima moramo provesti mjere koje se odnose na odvoz otpada 

putem kontejnera. 

- Razmotrena je ponuda za suradnju „AC MEDIJA“ d.o.o. za oglašavanje na području Grada 

Delnica. Predložit će im se lokacije za postavu reklama s time da će oglašavanje za potrebe 

Grada vršiti besplatno. 

- Vezano za projekt tržnice gradonačelnik je zatražio sastanak u Erste banci Rijeka o 

mogućnosti prolaza između kioska „Tiska“ i zgrade banke kao pravo služnosti ili nešto slično, 

zatražio je da se sagledaju sve varijante kako bismo, kad natječaj bude raspisan, imali 

pripremljen projekt. Također je potrebno vidjeti u LAG-u koje mogućnosti bespovratnih 

sredstava za projektiranje postoje. 

- Drugi prioritet je generalno i kvalitetno uređenje trga nakon što se izmjesti plac.   

- Zatražio je podatke koji mu trebaju za sastanak kod ministra Jakovine vezano uz zemljište, 

kvadraturu i kompletnu analitiku sadašnje cijene kvadrata, te elemente po Pravilniku o 

izračunu cijene kvadrata kako bi argumentima riješio problem koji je nastao zbog visine 

naknade za korisne funkcije šuma a u slučaju proširenja poslovne zone u Lučicama 

(Palfinger). 



TOMISLAV MRLE 

- Sređeni su prošlogodišnji podaci vezani uz socijalne pomoći, napravljena su izvješća na temu 

socijale i poslana Uredu državne uprave i PGŽ. 

- Objavljeni su materijali sa sjednice Gradskog vijeća. 

- Izrađen je Plan zapošljavanja u JUO za 2015. godinu i poslan na objavu. 

- Otvoren je predmet i napravljen prijedlog o potrebi zapošljavanja 

- S obzirom na odsutnost kolegice Bubanj otvoren je predmet, izrađen prijedlog gradonačelnika 

o potrebi zapošljavanja nakon čega slijedi izrada odluke pročelnice o raspisivanju oglasa te 

formiranju povjerenstva. Obzirom na odredbe Zakona o lokalnim službenicima, kada se radi o 

primanju u radni odnos tada treba navesti opis poslova, koeficijent, osnovicu za plaću kao i 

pravne izvore iz kojih će kandidat polagati test. Trenutno su u izradi pitanja koja će biti na 

testiranju kao i izrada obavijesti za sve kandidate koji će ispuniti formalne uvjete.  

- S obzirom na odbijanje tužbe oko upisa Grada na nekretnine koje se nalaze u k.o. Delnice II, 

dogovoren je sastanak s odvjetnikom Pintarom i „Goran graditeljstvom“. 

- S Uredom župana priredit će se svečano potpisivanje Sporazuma o ostavini iza po Janet 

Majnarich. 

- Dogovoriti s „Inginspekt“ d.o.o. vježbu evakuacije. 

- Dogovoriti termine za dežurstvo u CIP-u. 

- U suradnji s Državnim arhivom u Rijeci počelo se s izlučivanjem arhivskog gradiva. 

- Gradonačelnik je zatražio izradu odluke o kućnom redu za Dom u Crnom Lugu. 

 

 

 

 

Dovršeno u 9,05 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


